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POTRDITEV ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE Z DNE  

20. 10. 2021 
 
 
 

Predlog sklepa: 
Občinski svet občine Gorje sprejme zapisnik 16. redne seje občinskega sveta Občine Gorje z dne 20. 10. 
2021.  

 
 
 

Peter Torkar  
župan Občine Gorje



 

Številka: 032-10/2021-7 
Datum:  20. 10. 2021 
 

Z A P I S N I K 
 
16. redne seje Občinskega sveta (v nadaljevanju OS) Občine Gorje, ki je bila v sredo, 20. oktobra 2021, ob 

17.00 uri v Gorjanskem domu. 
 

Prisotni: Janez Poklukar (SDS), Urban Jan, Jakopič Pavel, Primož Pretnar, Edvard Torkar, Janez 
Kolenc, Ivan Ratek, Zdenka Repe, Danijela Mandeljc, Dominik Piber, Anja Bunderla, 
župan Peter Torkar 
 

Opravičili: / 
Poročevalci: Vojko Kapus, Jožica Peljhan, Štefan Korošec, Metka Bobič 

 
Novinarji: / 
Nadzorni odbor 
občine Gorje: 

Metka Bobič 

Občinska uprava  
občine Gorje: 

Primož Tomše Zorč – direktor občinske uprave, Nuša Jesenšek – tajnica OS, Monika 
Breznik, Martina Hribar Brus 

 Zainteresirana javnost 
 
Seja se je pričela ob 17.00 uri, vodil jo je župan Peter Torkar.  
 
Seja je bila za potrebe izdelave zapisnika posneta na diktafon. 
 
V nadaljevanju je župan podal poročilo o prisotnosti desetih svetnikov in glede na to ugotovil in potrdil 
sklepčnost. Svetnik Jan je sporočil, da bo zamudil. 
 
Gradivo za sejo je bilo objavljeno na spletni strani Občine Gorje in posredovano k vsem točkam dnevnega 
reda.  
 
Za 16. redno sejo se je sestal: 

 Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe. 
 
V skladu z 29. členom Poslovnika je za 16. redno sejo Občinskega sveta občine Gorje predlagal naslednji 
dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika 15. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje, z dne 22. 9. 2021 

2. Odlok o proračunu Občine Gorje za leto 2022, predlog – prva obravnava 

3. Strategija oskrbe s pitno vodo v Občini Gorje 2021-2026 

4. 
Uredba o vodovarstvenih območij za javno oskrbo prebivalstva s pitno vodo v občinah Bled, Gorje in 
delu občine Radovljica - informacija 

5. Program zimske službe za leto 2021/2022 

6. 
Končni poročili o opravljenem nadzoru: 
a) Zaključnega računa proračuna Občine Gorje za leto 2020 
b) letnega razpolaganja z občinskim premoženjem za leto 2020 

7. Plan dela in finančni načrt Nadzornega odbora Občine Gorje za leto 2022 

8. Informacije župana 

9. Pobude, predlogi in vprašanja 

 
Svetnik Jan je ob 17. 02 prišel na sejo. 
 
 



 

Ker ni bilo drugih predlogov je župan dal na glasovanje predlog dnevnega reda: 
GLASOVANJE: 

ZA 10 
PROTI 0 

Dnevni red je bil sprejet.  
 
TOČKA 1: POTRDITEV ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE Z DNE 22. 9. 2021 
 
Pripombe na zapisnik je podala svetnica Bunderla. Ne more razbrati, kdo je na kakšnem stališču, ravno tako 
ni zapisno, kdaj se je seja zaključila.  
Župan je pojasnil, da se bo preverilo, če je zapisnik napisan po Poslovniku. V koliko ni, se bo dopolnil in 
popravil. 
 
Ker ni bilo drugih pripomb na zapisnik, je župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 15. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje, z dne 22. 9. 
2021, s pripombami iz razprave.  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Zapisnik je bil sprejet.  
 
TOČKA 2: ODLOK O PRORAČUNU OBČINE GORJE ZA LETO 2022, PREDLOG – PRVA OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev je podala Monika Breznik, višja svetovalka za javne finance, gospodarstvo in družbene 
dejavnosti. Celotni prihodki za leto 2022 so s predlogom planirani v višini 5.373.596,98 €, celotni odhodki pa 
v višini 6.953.956,98 €.  
 
V razpravi so sodelovali svetnica Bunderla ter svetnika Pretnar in Kolenc. 
Svetnica Bunderla: 
1. mnenja je, da je proračun vsako leto enak, bistvo pa se skriva v realizaciji. Kohezijska sredstva so vsako 

leto v proračunu, realizacije ni.  
2. minibusi; ali je EKO sklad opozoril na nepravilnosti ali je občina sama dala iz proračuna? 

- ODGOVOR: občina je na EKO sklad poslala dopis, da odstopa od pogodbe, še preden se je ta iztekla, 
zato se je investicija umaknila iz proračuna. Zadeva je s tem zaključena. 

3. kanalizacija Podhom 21 do 22; tudi že nekaj let planirano. Ali občina ni pridobila sredstev za 
rekonstrukcijo ali je kakšne drug vzvod, da ni steklo? 
- ODGOVOR: investicija se dela v sklopu obnove državne ceste in v sklopu gradnje kanalizacije.  

4. zakaj ni participativnega proračuna? 
- ODGOVOR: glede na to, da v vseh teh letih ni bilo kaj dosti pobud na proračune, so stroški 

vzpostavitve informacijskega sistema previsoki. En procent proračuna se mora porazdeliti po vseh 
območij občine. Ta območja pa so različno poseljena.  

5. izdelava projektne dokumentacije za obnovo zajetja Ovčje jame in magistralni vodovod; koliko daleč je 
izdelava projekta in kdo to pripravlja? 
- ODGOVOR: usklajujejo se zadnje podrobnosti z lastniki, sklepajo se služnostne pogodbe. 

 
Svetnik Pretnar: 
Takega proračuna še ni bilo v Gorjah. Je investicijsko naravnan.  

1. oporni zid na Poljšici 45; gre za 50 m ceste, ki se poseda. Prosi, da se sredstva zagotovijo s tem 
proračunom. 

2. Postavka varovanje okolja in naravne dediščine; zakaj se je postavka tako povišala? 
- ODGOVOR: v postavko so vključene investicije, kot so aglomeracija Podhom, ločevanje 

mešanega kanala Zgornje Gorje, male čistilne naprave, oskrba naselji z vodo, Ovčje jame…v 



 

osnovi je bilo predvideno, da se bodo investicije izvajale v dveh letih, se je sedaj to spremenilo 
in se je preneslo vse v eno leto.  

3. proračunska postavka 20120303 Promocija in urejanje krajev občine Gorje se je tudi povečala, zakaj? 
- ODGOVOR: predvidena sta dva večja projekta iz BSC in sicer Medgeneracijski živ žav in Zelena 

Gorenjska, ki skupaj znašata 107 tisoč evrov.  
4. 72 kapitalski prihodki; 722 Prihodki od prodaje zemljišč in neopredmetenih dolgoročnih sredstev; 

katero zemljišče bo občina prodajala? 
- ODGOVOR: predvidena je prodaja stavbnega zemljišča s parc. št. 518/5 k.o. Zgornje Gorje.  

 
Svetnik Kolenc: 

1. Pohvalil je investicije v osnovno šolo in vrtec, sredstva za sofinanciranje trenerja v višini 13 tisoč 
evrov. 

2. PP 20090301 Vzdrževanje in oprema zdravstvene enote Bled; koliko prostorov bo dograjenih? 
- ODGOVOR: župan je predlagal, da se na eni izmed naslednjih sej predstavi investicija v ZD Bled. 

Prvotna ocena investicije je bila za objekt, ki bi bil za eno etažo nižji, vendar širši. Ob zadnji 
korekciji načrta pa so objekt zožali in povišali za eno etažo. Posledično so se spremenile 
površine iz circa 500 na 730 kvadratnih metrov. 

3. cesta na Zatrato je v slabem stanju. 
4. stroški za MIR so se znatno povečali, ker je predvidena nova zaposlitev.   
5. sofinanciranje nega na domu; zakaj oseba ne dobi pomoči, ko jo rabi?  

- ODGOVOR: za nego na domu ima občina sklenjeno pogodbo z Domom dr. Janka Benedika. 
Število oskrbovancev se spreminja, zato je včasih težko planirat koliko oskrbovank bo 
potrebnih.  

6. postavka urejanje in vzdrževanje pokopališč; predvidenih je premalo sredstev. Predlagal je, da se 
postavka poveča.  
- ODGOVOR: pri vežicah se bodo zamenjala vrata. Sicer to ni strošek občine, pač pa 

Infrastrukture, ki ima v najemu mrliške vežice.  
7. proračunska postavka 20120303 Promocija in urejanje krajev občine Gorje; Kronologija vasi Krnica, 

kaj je to? 
- ODGOVOR: g. Jože Kosmač že vrsto let zbira in pripravlja to kronologijo, ki je v pripravi in 

lektoriranju.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predloga sklepa:  

Občinski svet občine Gorje sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Gorje za leto 2022 in ga posreduje 
v 30-dnevno javno obravnavo.  

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 3: STRATEGIJA OSKRBE S PITNO VODO V OBČINI GORJE 2021-2026  
 
Uvodno obrazložitev je podal Vojko Kapus. 
 
Strategijo oskrbe s pitno vodo je obravnaval Odbor za gospodarske dejavnosti, varstvo okolja in gospodarske 
javne službe. Predsednik Torkar je podal kratko poročilo. 
V razpravi so sodelovali svetnici Bunderla in Mandeljc, svetniki Piber, Pretnar, Jan, Poklukar in Kolenc.  
 
Na podlagi 31. člena Poslovnika lahko razprava posameznega člana Občinskega sveta traja največ 7 minut. 
Ker je svetnica Bunderla želela več razprave, je župan dal na glasovanje predlog sklepa, da svetnica Bunderla 
lahko razpravlja še 15 minut.  
 
 



 

GLASOVANJE: 
ZA 8 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
Po preteku petnajstih minut je svetnica Bunderla zahtevala še dodatnih sedem minut za razpravo.  
Župan je dal na glasovanje predlog svetnice Bunderla.  
GLASOVANJE: 

ZA 6 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme predlog Strategije oskrbe s pitno vodo v Občini Gorje 2021 -2026. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 4: UREDBA O VODOVARSTVENIH OBMOČIJ ZA JAVNO OSKRBO PREBIVALSTVA S PITNO VODO V 
OBČINAH BLED, GORJE IN DELU OBČINE RADOVLJICA – INFORMACIJA.  
 
Informacijo je podala Jožica Peljhan, strokovno tehnična sodelavka Infrastrukture Bled.  
 
Uredbo je obravnaval Odbor za gospodarske dejavnosti, varstvo okolja in gospodarske javne službe. 
Predsednik Torkar je podal kratko poročilo. Občinskemu svetu je predlagal, da sprejme predlagane sklepe.  
 
V razpravi so sodelovali svetnica Bunderla, svetniki Jakopič, Kolenc in Poklukar.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

1. Občinski svet Občine Gorje se seznani z informacijo o Uredbi o vodovarstvenih območjih za javno oskrbo 
prebivalstva s pitno vodo v občinah Bled, Gorje in delu občine Radovljica. 
2. Zaradi izjemne pomembnosti in izdatnosti vodnega vira Ovčje Jame, tako za prebivalstvo Občine Gorje, 
kot tudi za njegovo turistično gospodarstvo, Občinski svet Občine Gorje apelira na pristojno ministrstvo, 
da za ustrezno zaščito vseh vodnih virov na tem območju, takoj pristopi k sprejetju ustrezne vladne uredbe, 
ki bo omogočila učinkovito varstvo in nadzor.  
Zaradi hudega bakteriološkega onesnaženja konkretnega vodnega vira v letu 2014 in neznanega 
povzročitelja, so bile izdelane strokovne podlage, ki so identificirale potencialne vire ogrožanja tega 
vodnega vira s katerimi je pristojno ministrstvo seznanjeno.  
Zaradi realne grožnje po ponovnem onesnaženju teh vodnih virov in možnega katastrofalnega vpliva na 
lokalno prebivalstvo in gospodarstvo treh občin, občinski svet Občine Gorje zagovarja uvedbo najstrožjih 
vodovarstvenih režimov na vseh VVO, skladno z že podanimi predlogi in argumentacijami strokovnih služb 
lokalne skupnosti 

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
  



 

TOČKA 5: PROGRAM ZIMSKE SLUŽBE ZA LETO 2021/2022 
 
Uvodno obrazložitev je podal Štefan Korošec, vodja programov pri Infrastrukturi Bled.  
Program zimske službe je obravnaval Odbor za gospodarske dejavnosti, varstvo okolja in gospodarske javne 
službe. Predsednik Torkar je podal kratko poročilo. Občinskemu svetu je predlagal, da sprejme program 
zimske službe. 
 
V razpravi so sodelovali svetniki Jan, Piber, Kolenc, Poklukar, Jakopič.  
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa:  

Občinski svet Občine Gorje sprejme Program zimske službe za leto 2021/2022. 

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 6: KONČNI POROČILI O OPRAVLJENEM NADZORU  
A) ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE GORJE ZA LETO 2020 
B) LETNEGA RAZPOLAGANJA Z OBČINSKIM PREMOŽENJEM ZA LETO 2020 
 
Poročili o opravljenem nadzoru je podala Metka Bobič, predsednica Nadzornega odbora.  
 
V razpravi sta sodelovali svetnici Repe in Bunderla ter svetnik Kolenc.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepov: 

1. Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s končnim poročilom o opravljenem nadzoru Zaključnega 
računa proračuna Občine Gorje za leto 2020. 
2. Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s končnim poročilom o opravljenem nadzoru razpolaganja z 
občinskim premoženjem za leto 2020. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 7: PLAN DELA IN FINANČNI NAČRT NADZORNEGA ODBORA OBČINE GORJE ZA LETO 2022 
 
Plan dela in finančni načrt je predstavila Metka Bobič, predsednica NO.  
 
Nadzorni odbor je samostojni organ občine in najvišji organ nadzora javne porabe, zato pri tej točni ni bilo 
razprave. 
Župan je na glasovanje dal predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s Planom dela in finančnim načrtom Nadzornega odbora Občine 
Gorje za leto 2022.  

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 8: INFORMACIJE ŽUPANA 
 

 Ojačitev mostu v Krnici 

 Zaključek gradnje parkirišča pri OŠ Gorje in učilnic nad telovadnico 

 Zaključek prenove vrtca 



 

 Rekonstrukcija makadamske ceste Laze - Pavovcu in Laze – Perniki 

 Ponovitev razpisa za izvajalca del aglomeracija Podhom 
 
TOČKA 9: POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
15. REDNA SEJA 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Primož Pretnar 
1. zanima ga, kakšne aktivnosti se izvajajo v smeri spremembe prometne ureditve na Poljšici? 
2. poškodba odsevne table na strehi pri Mačku. Zanima ga, ali se je oseba, ki je povzročila škodo, našla? 
Dovolilne po njegovem mnenju ne funkcionirajo.  
3. na sproti Mačka je škarpa, čez katero visijo veje. Nič ni narejeno, da se porežejo.  
4. pokrovi za kanalizacijo pokajo.  
5. pohvalil je vse občanke in občane vasi Poljšica, er so zelo dobro sodelovali pri odmeri ceste.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. občinska uprava sodeluje z MIRom in SPVjem. Rešitve se iščejo. Vedno ko se pride do neke rešitve, vedno 
nekomu ni bila v prid. Trenutno ni kvalitetne rešitve, ki bi problematiko celostno rešila. Če ima kdo rešitev, 
naj poda predlog.  
2. tabla je že zamenjana, vendar če je znak postavljen, se pričakuje, da se ga upošteva. V tem primeru pomeni, 
da je nekdo kršil cestno prometne predpise. Najslabše pa je, da če je vedel, da je naredil škodo, je vseeno 
odpeljal naprej.  
3. se bo opravil ogled. 
4. v cesti so različni kanali (internet, elektrika, kanalizacija…) in vsak operater mora poskrbeti za svoje 
pokrove. Občinska uprava je bila s strani WTE obveščena, da naj se občane spodbuja k temu, da sami javijo 
težavo s pokrovom. Sredstva za taka popravila imajo operaterji zagotovljena, samo potrebno je javiti. 
 
S prvim odgovorom ni zadovoljen. Mnenja je, da dovolilnice niso nič rešile, Poljšičani a so prikrajšani, ker 
rabijo dovolilnice, zanje je potrebno plačati. Mnenja je, da niso v enakopravnem položaju, zato je predlagal, 
da se dovolilnice ukine.  
 
Dodatni odgovor župana 
Predviden je sestanek in ogled s strokovnjaki. Takrat boste vabljeni tudi svetniki.  
 
Z ostalimi odgovori je zadovoljen. 
 
 



 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Pavel Jakopič 
1. potrebno je narediti prostor za avtodome, ne da se jih samo kaznuje.  
2. pozablja se na majhne projekte. Cesta iz Frnače je ponovno čisto spokana. Spelje naj se kanalizacija in 
naj se jo ponovno asfaltira. Zajetje nad Zabreznom; ko zmanjka elektrike, je naselje takoj brez vode. 
Ponovno naj se zastavi projekt in naj se zajetje uredi.  
4. Znamenje v Krnici pri Šmonu naj se uredi. Predlagal je, naj se vzpostavi stik z župnikom.  
3. pohvalil je postavitev WC v Pokljuški soteski.  
 
ODGOVOR – ustni 
Odgovori bodo podani pisno. 
 
ODGOVORI - pisni 
1. Tudi v Občini Gorje smo, kot v ostalih občinah po Sloveniji, soočeni s spremenjenimi potovalnimi 
navadami in povečanim prometom avtodomov v času turistične sezone. Občinska uprava bo iskala rešitve 
v okviru obstoječih kapacitet ter seveda znotraj določb prostorskega akta, zakonskih in podzakonskih 
določb. 
2. Glede gradnje kanalizacije se preučuje variantne rešitve. K načrtovanemu zajetju Zabrezno bi zaradi 
finančnega obsega morali pristopiti tudi preostali dve občini.  
3. Znamenje je lastniško. Vzpostavil se bo stik z župnikom.  
 
Z odgovori delno zadovoljen.  
 
  



 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Janez Poklukar 
1. zanimalo ga je, zakaj je na Zatrniku 170 novih številk? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. občina ni sodelovala pri oštevilčevanju objektov.  
 
ODGOVOR - pisni 
1. Odgovor na vprašanje je bil podan v gradivu za 13. redno sejo, 14. 4. 2021. 
 
Z odgovorom zadovoljen.  
  



 

NOVE POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Pavel Jakopič 
1. kanalizacija Postojna. Tam je kar nekaj hiš, pa še asfalta ni.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. za ta del se že išče projektanta.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Urban Jan 
1. tehnično vprašanje; hiša stoji na svoji parceli, pol metra od ceste, streha pa sega meter v cestno telo? Ali 
je to mogoče? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. v starih vaških jedrih so bile hiše zgrajene prej kot cesta. Hodili pa so s konji. Problem je, ko se z 
adaptacijami posega v cestna telesa. Res je, da svetnik Pretnar na problem vasi Poljšica opozarja in da se 
odgovori občine ponavljajo. Do hitre rešitve se da hitro pridti, vendar se na koncu vedno ugotovi, da noben 
traktor s prikolico ne sme več peljati po Poljšici. Reši se en problem, odpre se drug. Direktor je predlagal, da 
dokler se ne najde res take rešitve, ki bi bila za vse vredu, ostane taka prometna ureditev, kot je. Predvideva 
se terenski sestanek z inšpektoratom, policijo in svetniki s tega območja.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Edvard Torkar 
1. občina Bled je pričela graditi stezo od Jurčka proti Šivcu. Ali bo steza šla naprej proti Podhomu, do Vršc 
ali je to samo blejski projekt? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. župan nima nobene informacije o tem projektu. 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Dominik Piber 
1. ali se bo cesta od trgovine Mercator proti naselju Spodnje Gorje odprta ali ne? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. tudi za to cesto se bodo na terenu sestali inšpektorat in svetniki iz tega območja.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Janez Poklukar 
1. spraševal je, zakaj sinu ne napeljejo vode? Plačano ima vse.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. vprašanje bo posredovano Infrastrukturi Bled.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. OPPN Vršce je nastal na pobudo Turističnega društva Gorje, zaradi legalizacije nelegalno postavljene lope. 
Sedaj to lopo TD prodaja. Ali je sploh pomembno, da je še OPPN? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. občina nima interesa financirati OPPN Vršce, razen če bo občinski svet odločil drugače. Pravna podlaga 
sicer obstaja, vendar občina ne izvaja nobenih aktivnosti v zvezi z OPPN.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Primož Pretnar 
1. ali je mogoče že izračunati informativni izračun za komunalni prispevek na občinski spletni strani? 
2. omejitev hitrosti med Zgornjimi Gorjami in Poljšico. Tam je sedaj omejitev 90 km/h.  
 
 
 



 

ODGOVOR – ustni 
1. na občinski spletni strani je možen neto izračun, odlok je bil sprejet za bruto površine. Potrebno je 
popraviti na spletni strani.  
2. pobudo bo obravnaval SPV na svoji seji.  
 
 
 
Seja se je zaključila 16. 10. 2021 ob 21.05 uri.  
 
 
 
Po tonskem zapisu: 
Nuša Jesenšek 
 
 
 

Župan Občine Gorje 
          Peter Torkar  
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